
 
Föräldramöte ESK Team02 – 20 februari 2012  

Plats: Restaurang Pucken kl 18.00-19.00 
 

Noteringar 
 
* Vi sammanfattar vad som hänt hittills  
 - Poolspel – Vi är idag 27 spelare, och vi har under säsongen haft 3 lag i Uppland och  
       1 lag i Västmanland. I Uppland har varje lag haft 7 poolspel, och i Västmanland delade laget och  
       deltog på varsitt helplanspoolspel.  
 - Träningar – Vi har hittills under säsongen haft 53 träningstillf. Resterande istider sätts den 27febr
 - Cupen – Den 5 januari hade vi vår första egna cup. Sammanfattningsvis så fungerade hela   
        dagen riktigt bra. Katarina gjorde ett riktigt bra förarbete.  
        Att ta med oss till nästa cup:  
         – Att vi är fler som ordnar med smörgåsar. – Att vi behöver vara fler lagvärdar på morgonen. 
    Försäljning av lotter på cupen, gav ett tillskott i lagkassan på ca 1800 kr. 
 - Föreningslotten – Vi sålde 121 st. Målet var att sälja 108 st. Vilket innebär att vi översålde 13 st.  
        Lagkassan får 25 kr/extra såld lott. 

 
 
* Planerad Cup 11 mars och 18 mars 
 - Den 11 mars åker halva gänget till Eskilstuna och kommer att spela mot Linden, Hallsberg,  

         Segeltorp och Spånga. Vi spelar en rak serie med 4 matcher. Första startar 08.00 och sista  
        16.40. Cupen belastar lagkassan och kostar 5900 kr. I avgiften ingår lunch och frukt. 
 - Den 18 mars åker andra gänget till Strängnäs och kommer att spela mot Strängnäs, Flen,  
        Mariefred och Kungsör. Även där spelar vi en rak serie med 4 matcher. Cupen belastar  
        lagkassan och kostar 5475 kr. I avgiften så ingår lunch, frukt och mellanmål. 
      - Ola återkommer med lagindelningen. 
 
 

* Avslutningsaktivitet 
      - Anette tittar på någon avslutningsaktivitet för spelarna.  
 
 

* Vad händer nästa säsong? 
 - Nästa säsong spelar vi på helplan, och fortfarande i poolspelsform.  
        Varje poolspelstillfälle är 2 matcher. Vi kommer att anmäla 2 lag till Uppland. 
 - Vår egen cup äger troligtvis rum den 30 december 2012. 
 - Johans pappa Stefan berättar att de kommer att flytta till Belgien under 2 år. 
 
 

* Frågor/funderingar?  
 - Vad händer med uterinken? – Föreningarna i området kommer att träffas den 29 februari för att  
         göra en gemensam sak inför mötet vi har med politikerna den 6 mars. De är medvetna om att  
        något måste göras iom problemet med belysningen, men ännu inte tagit något beslut. 
 
 - Vi börjar få till ett riktigt bra gäng, med bra stämning i omklädningsrummet. Men det finns  
         fortfarande tillfällen när vissa känner att det blir för gruffigt och stökigt. Jättebra att ni berättar för  
         oss ledare så vi kan ta tag i det på en gång. Vi kommer att titta på någon form av Fair play  
         utbildning för spelarna. Johan L berättade om en respektutbildning de har haft i sin äldre sons  
         lag. Han kommer att titta om det går att köpa in den även till vårt lag. 
        Jag kommer också att titta på vad som finns hos SISU Idrottsutbildarna för våra spelare och  
         ledare. 
 
      Detta togs ej upp men jag vill att ni kommer med synpunkter  
      - Ska vi fortsätta med newbody-försäljning nästa säsong eller ska vi prova något annat? Jag har  
        fått förfrågan från ”Föreningsväskan” www.foreningsvaskan.nu -Där finns en hel del bra produkter  
        ersättning är 30% av försäljningsvärdet till lagkassan. Även en personlig bonus om du säljer för  
        minst 5000 kr. Gå gärna in och titta och återkom. 

 
Det allra viktigaste – ATT HA KUL!!!   

http://www.foreningsvaskan.nu/

